
Rada Miejska w Woj niczu 

Radni - Sesja 

Protokół nr LV/2024 

LV Sesja w dniu 27 lutego 2024 

Obrady rozpoczęto 27 lutego 2024 o godz. 14:00, a zakończono o godz. 16:02 tego samego 

dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 13 członków. 

Obecni: 

1. Marek Bachara 

2. Bożena Budyn 

3. Roman Chamioło 

4. Janina Chrapusta 

5. Wojciech Derlaga 

6. Marcin Dulowski 

7. Stanisław Karpiel 

8. Aneta Kawa 

9. Augustyn Kubis 

10. Bogdan Kurek 

11. Tadeusz Kurek 

12. Edward Michalik 

13. Grzegorz Opioła 

14. Tadeusz Pawlina 

15. Janina Sosin 

1. Otwarcie sesji. 

Przewodniczący Rady Miejskiej p. Roman Chamioło otworzył LV sesję Rady Miejskiej w 

Wojniczu. Powitał wszystkich zebranych, państwa Radnych, p. Burmistrza, p. 

Wiceburmistrza, p. Skarbnik, Panią Mecenas, Dyrektorów i Kierowników Urzędu Miejskiego, 

państwa Sołtysów oraz oglądających transmisję internetową. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 
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PRZEWODNICZĄCY RADY MIEJSKIEJ — zarządził sprawdzenia quorum. Po dokonaniu 

sprawdzenia quorum Przewodniczący stwierdził prawomocność obrad. 

W sesji wzięło udział 13 Radnych. 

Nieobecni byli Radni p. Bogdan Kurek i P. Tadeusz Kurek. 

Ponadto w sesji uczestniczyli: 

P. Tadeusz Bąk - Burmistrz Wojnicza 

P. Leszek Ząbkowski - Z-ca Burmistrza Wojnicza 

P. Joanna Zając - Skarbnik Gminy 

P. Agnieszka Słota — Adwokat 

P. Barbara Kieć — Kierownik Referatu GPN 

P. Agata Biernacka — Kierownik GOPS 

P. Karolina Popiela — Inspektor UM Wojnicz 

P. Dawid Bączek — Kierownik Referatu GK 

oraz 13 sołtysów Gminy Wojnicz i Przewodniczący Zarządu Miasta Wojnicz. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał proponowany porządek obrad w brzmieniu jak niżej: 

1. Otwarcie sesji. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji Rady Miejskiej. 

5. Informacja o działalności Burmistrza w okresie między sesjami. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Wojnicz. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Wojnicz na 2024 rok. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały nr LI V/576/2023 Rady Miejskiej w Wojniczu 

z dnia 28 grudnia 2023 r. w sprawie udzielenia dotacji dla Ochotniczych Straży Pożarnych. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie określenia zasad wnoszenia udziałów do Rejonowego 

Przedsiębiorstwa Wodociągów i Kanalizacji w Brzesku Sp. z o.o. z siedzibą w Brzesku przy 

ul. Solskiego 13, 32 - 800 Brzesko. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Tarnowskiemu. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Tarnowskiemu. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie w sprawie określenia zasad przyznawania dotacji na prace 

konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytkach położonych na terenie 

Gminy Wojnicz i wpisanych do rejestru zabytków lub gminnej ewidencji zabytków. 



13. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla obszaru udokumentowanego złoża kruszywa 

naturalnego „Dębina Lętowska IV" położonego w miejscowości Dębina Łętowska, gm. 

Wojnicz. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zamianę nieruchomości położonych w 

miejscowości !sep. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przedłużenie umowy najmu lokalu 

stanowiącego własność Gminy Wojnicz. 

16. Podjęcie uchwały w sprawie określenia zasad udzielania dotacji celowej dla 

mieszkańców ze środków budżetu Gminy Wojnicz na działania związane z ochroną 

środowiska tj. wymiana starych pieców, kotłów węglowych o.o. na nowe piece gazowe, pellet 

oraz pompy ciepła. 

17. Podjęcie uchwały w sprawie Programu osłonowego pn. „Korpus Wsparcia Seniorów" na 

rok 2024. 

18. Podjęcie uchwały w sprawie współdziałania z innymi jednostkami samorządu 

terytorialnego w celu grupowego zakupu energii elektrycznej na lata 2025 i 2026. 

19. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi 

oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Wojnicz w 2024 r. 

20. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia sprawozdania z działalności Komisji Rewizyjnej 

Rady Miejskiej w Woj niczu za 2023 rok. 

21. Przedstawienie sprawozdań z działalności Komisji stałych Rady Miejskiej w Wojniczu za 

2023 rok. 

22. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla członków 

ochotniczych straży pożarnych z terenu gminy Wojnicz za uczestnictwo w działaniach 

ratowniczych, akcjach ratowniczych, szkoleniach i ćwiczeniach. 

23. Zapytania i interpelacje. 

24. Wolne wnioski. 

25. Zamknięcie obrad sesji. 

Zapytał, czy ktoś z Radnych chciałby zabrać głos w sprawie przedstawionego porządku 

obrad? 

Nikt z Radnych nie zabrał głosu. 

Przystąpiono do głosowania elektronicznego nad przyjęciem porządku obrad. 

Głosowano w sprawie: 
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Przyjęcie porządku obrad.. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Marek Bachara, Bożena Budyn, Roman Chamioło, Janina Chrapusta, Wojciech Derlaga, 

Marcin Dulowski, Stanisław Karpiel, Aneta Kawa, Augustyn Kubis, Edward Michalik, 

Grzegorz Opioła, Tadeusz Pawlina, Janina Sosin 

NIEOBECNI (2) 

Bogdan Kurek, Tadeusz Kurek 

4. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji Rady Miejskiej. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że Protokół nr LI V/2023 z 28 grudnia 2023 r. 

był wyłożony do wglądu w Urzędzie Miejskim oraz dostępny na tabletach. 

Zapytał, czy ktoś z Państwa Radnych ma uwagi do tego protokołu? 

Nikt z Radnych nie wniósł uwag do ww. protokołu. 

Przystąpiono do głosowania elektronicznego nad przyjęciem tego protokołu. 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji Rady Miejskiej. . 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Marek Bachara, Bożena Budyn, Roman Chamioło, Janina Chrapusta, Wojciech Derlaga, 

Marcin Dulowski, Stanisław Karpiel, Aneta Kawa, Augustyn Kubis, Edward Michalik, 

Grzegorz Opioła, Tadeusz Pawlina, Janina Sosin 

NIEOBECNI (2) 

4 



Bogdan Kurek, Tadeusz Kurek 

5. Informacja o działalności Burmistrza w okresie między sesjami. 

P. BURMISTRZ udzielił informacji o swojej działalności oraz o działalności Urzędu w okresie 

od 29 grudnia 2023 r. 

(Informacja stanowi załącznik do protokołu.) 

6. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Wojnicz. 

P. SKARBNIK — poinformowała, że zmiany w wieloletniej prognozie finansowej w załączniku 

numer jeden polegają na dostosowaniu planu dochodów, przychodów i wydatków bieżącego 

roku do zmian wprowadzonych w budżecie do dnia obecnej sesji. Dostosowano również 

dane z wykonania budżetu za rok ubiegły oraz dostosowano pozycję od pozycji 9.1 do 

9.4.1.1 oraz pozycje wynikające ze zmian wprowadzonych w załączniku numer 2. 

W załączniku numer 2 przedsięwzięcia - dodano przedsięwzięcie pod nazwą Poprawa 

cyberbezpieczeństwa gminy Wojnicz w zakresie zadania bieżącego i majątkowego, które ma 

być realizowane w latach 2023-2025. Łączne nakłady planowane na realizację tego zadania 

wynoszą 1mIn 34 tys 240 zł. Limit wydatków w roku 2024, wynosi 843 830 zł. Jednostką 

realizującą jest Urząd Miejski w Wojniczu. Dokonano również przesunięcia części wydatków 

związanych z realizacją przedsięwzięcia pod nazwą Budowa nowoczesnego punktu 

selektywnej zbiórki odpadów komunalnych w Wojniczu pomiędzy częściami załącznika 

numer 2 do wieloletniej prognozy finansowej. Dokonano równocześnie zmian w zakresie 

łącznych nakładów finansowych, limitu wydatków oraz limitu zobowiązań dotyczących 

następujących przedsięwzięć. Odśnieżanie i zwalczanie gołoledzi na drogach gminnych, 

wykonanie planu zagospodarowania przestrzennego, pobyt podopiecznych w schroniskach 

dla bezdomnych, rewitalizacja Pałacu Dąbskich w Wojniczu, rewitalizacja wojnickiego rynku 

oraz budowa boiska wielofunkcyjnego wraz z placem zabaw i miejscem do grillowania w 

miejscowości Milówka. W całym okresie prognozy gmina Wojnicz spełnia relację, o której 

mowa w artykule 243 ust. 1 ustawy o finansach publicznych. 

Radny p. A. KUBIS — zapytał, czy kwota na dojazd do gruntów jest rozdysponowana? 

P. BURMISTRZ — odpowiedział, że tak, jest ona zadysponowana na drogę Wielka Wieś - 

Milówka, ale nie jest jeszcze przyznana kwota. 
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Radny p. A. KUBIS — powiedział, że w ubiegłym roku dostał odpowiedź od Pana Burmistrza, 

że należy składać wnioski do 1 kwietnia czy do 1 marca. Złożył taki wniosek 6 lutego na 

drogę koło Domu Ludowego. 

P. BURMISTRZ — wyjaśnił, że uwzględniono drogę bardzo zniszczoną, bardzo potrzebną dla 

mieszkańców. Zrobiono w zeszłym roku łącznik łączący drogę powiatową z tą drogą dolną. 

Chce to kontynuować, żeby to zakończyć i czeka na dofinansowanie. Nie wie jakie to będą 

środki, czy będzie Gminę stać na to, żeby zrobić całą drogę. W zeszłym roku otrzymano 

dofinansowanie w Olszynach 350 tysięcy. Jeżeli Gmina dostanie teraz 350 tys zł, to musi 

dołożyć swoje 350 tys. Przypuszcza, że cała ta droga zostanie zrobiona za jednym razem. 

Droga w Sukmaniu jeszcze nie jest w gorszym stanie niż ta, którą chce robić. 

PRZEWODNICZĄCY RADY MIEJSKIEJ zapytał, czy ktoś jeszcze z Państwa Radnych 

chciałby zabrać głos w sprawie projektu uchwały? 

Nikt więcej nie zabrał głosu. 

PRZEWODNICZĄCY RADY MIEJSKIEJ — odczytał sentencję projektu uchwały Nr 

LV/586/2024 w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Wojnicz. 

Przystąpiono do głosowania elektronicznego nad przyjęciem uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Wojnicz.. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Marek Bachara, Bożena Budyn, Roman Chamioło, Janina Chrapusta, Wojciech Derlaga, 

Marcin Dulowski, Stanisław Karpiel, Aneta Kawa, Augustyn Kubis, Edward Michalik, 

Grzegorz Opioła, Tadeusz Pawlina, Janina Sosin 

NIEOBECNI (2) 

Bogdan Kurek, Tadeusz Kurek 
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7. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Wojnicz na 2024 rok. 

P. SKARBNIK poinformowała, że zmiany wprowadzone tą uchwałą polegają na zwiększeniu 

planu dochodów budżetu o kwotę 1mIn 619 tys 881 zł 75 gr, zmniejszeniu planu przychodów 

budżetu o kwotę 24 tys 374 zł 75 zł i zwiększeniu planu wydatków budżetu o kwotę 1 mln 

595 tys 507 zł. Jeśli chodzi o zmiany w zakresie przychodów, to zwiększono przychody z 

niewykorzystanych środków pieniężnych na rachunku bieżących budżetu, o których mowa w 

art. 217 ust. 2 pkt. 8 ustawy o finansach publicznych o kwotę 9 tys 325 zł 25 gr. To są 

odsetki od środków Rządowego Funduszu Inwestycji Lokalnych i te odsetki przeznaczane są 

na realizację zadania pod nazwą rewitalizacja Pałacu Dąbskich Wojniczu. Ponadto jeśli 

chodzi o przychody, to zmniejszono przychody ze spłaty pożyczki udzielonej na rzecz 

Stowarzyszenia Rozwoju Gminy Pleśna "Ty też", ze względu na fakt, iż ta pożyczka w 

kwocie 33 tys 700 zł została spłacona przez to stowarzyszenie pod koniec ubiegłego roku. 

Jeśli chodzi o zmiany w zakresie dochodów, to wprowadzono dotację z Unii Europejskiej i 

budżetu Państwa na realizację projektu pod nazwą Poprawa cyberbezpieczeństwa w gminie 

Wojnicz. Wprowadzono subwencję rozwojową dla gminy. Wprowadzono dochody ze zwrotu 

podatku VAT oraz wynagrodzenia płatnika za terminowe odprowadzanie należności. 

Wprowadzono darowiznę otrzymaną przez przedszkole publiczne w Wojniczu. Zwiększono 

dochody z Funduszu Przeciwdziałania COVID-19 na wypłatę refundacji podatku VAT wraz z 

kosztami obsługi. Wprowadzono dochody z refundacji wydatków poniesionych w roku 

ubiegłym na realizację projektu LORD w ramach programu Erasmus+. Wprowadzono 

dochody z tytułu refundacji wydatków za utrzymanie punktu do obsługi programu Czyste 

Powietrze. Oraz wprowadzono dochody z tytułu refundacji wydatków poniesionych w 

ubiegłym roku na realizację projektu pod nazwą Redukcja niskiej emisji zanieczyszczeń 

powietrza poprzez wymianę urządzeń grzewczych w budynkach mieszkalnych w gminie 

Wojnicz. 

W zakresie wydatków zwiększono wydatki bieżące o kwotę 379 tys 616 zł i zwiększono 

wydatki majątkowe o kwotę 1 mln 215 tys 891 zł. Wydatki majątkowe zwiększono na 

realizację następujących zadań: na zakup wiaty przystankowej na wniosek Rady Sołeckiej w 

Więckowicach. Na zakup centrali telefonicznej dla Urzędu Miejskiego. Na realizację projektu 

pod nazwą poprawa cyberbezpieczeństwa w gminie Wojnicz. Na wykonanie projektu 

termomodernizacji i remontu budynku Domu Strażaka w Dębinie Lętowskiej, na wykonanie 

projektu oświetlenia wraz z lampami na wniosek Rady Sołeckiej w Biadolinach Radłowskich, 

na zagospodarowanie działki nr 705 w Loponiu na wniosek Rady Sołeckiej w Loponiu, na 

rewitalizację wojnickiego rynku, na opracowanie kosztorysów i przedmiarów na remont 

konserwatorski kapliczki domkowej pod wezwaniem św. Piotra i Pawła w Biadolinach 

Radłowskich, na rewitalizację Pałacu Dąmbskich Wojniczu, na wykonanie projektu 
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przebudowy i rozbudowy boiska rekreacyjnego do siatkówki plażowej na działce nr 664/2 w 

Grabnie oraz na realizację projektu pod nazwą Budowa boiska wielofunkcyjnego wraz z 

placem zabaw i miejscem do grillowania w miejscowości Milówka. 

Przedstawione zmiany w budżecie uwzględniają wnioski Zarządu Miasta Wojnicz oraz 

wszystkich sołectw Gminy Wojnicz za wyjątkiem sołectwa Milówka. 

W ślad za dokonanymi zmianami, zmianie ulega załącznik numer 3, przychody i rozchody 

budżetu Gminy Wojnicz na 2024 rok, załącznik numer 7, wydatki budżetu finansowane 

środkami pochodzącymi z Rządowego Funduszu Inwestycji Lokalnych, załącznik numer 10, 

dochody i wydatki budżetu finansowane środkami pochodzącymi z Funduszu 

Przeciwdziałania COVID-19 oraz załącznik numer 11, zestawienie planowanych kwot dotacji 

udzielanych z budżetu gminy Wojnicz w roku 2024. 

Radny p. G. OPIOtA - zapytał o dwie inwestycje, o te największe w Wojniczu czyli o rynek i 

o Pałac Dąmbskich. Prosi o informację ile do tej pory wydano środków na te inwestycje, bo 

tutaj po raz kolejny jest zwiększenie. 

Zwrócił się również z prośbą do Pana Wiceburmistrza o przedstawienie informacji 

dotyczących tych dwóch inwestycji, skąd wynikają te zwiększenia. 

P. SKARBNIK — poinformowała, że jeśli chodzi o rewitalizację wojnickiego rynku, to w 

wydatkach związanych ze środkami unijnymi jest łącznych nakładów finansowych, czyli to są 

te wydatki, które poniesiono w latach ubiegłych, ale również są jeszcze do poniesienia w 

roku bieżącym - to jest 7 mln 355 tys. 1 18 groszy, z czego w wyroku bieżącym do realizacji 

jest 3 mln 643 tys 481 zł. Natomiast tutaj jeszcze są koszty, które nie są związane ze 

środkami unijnymi, a mianowicie inspektorzy nadzoru i wszystkie wydatki pozaprojektowe. I 

takich kosztów jest 320 tys 099 groszy, z czego do realizacji wyroku bieżącym jest 128 tys 

046 zł. To jest rewitalizacja wojnickiego rynku. 

Pałac Dąbskich będzie tylko ze środków krajowych. łączne nakłady finansowe wynoszą 6 

mln 776 tys 533 zł 27 gr i limit wydatków na rok 2024 do realizacji w tym roku 3 mln 218tys 

494 zł. 

Z-ca BURMISTRZA — poinformował, że jak chodzi o rewitalizację wojnickiego rynku, to tam 

są środki dodatkowe na okablowanie i rurarz do monitoringu na całym rynku i plantach. 

Remont kanalizacji deszczowej, ponieważ ta ulewa sierpniowa tamtego roku pokazała, że 

tych krat jest za mało. Dołożono tam jedną kratę, zmieniono lokalizację tych krat, które były 

wpustowe, drogowe, żeby tą wodę bardziej zbierały i było wykonanie dodatkowego 

akodrenu, czyli odwodnienia liniowego przy zjeździe na ul. Warszawską. Dopłata do 

„ludwików", tutaj jest dość duża kwota, bo 40 tysięcy złotych do tych lamp, ponieważ pozycja 
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w kosztorysie była, że ona jest do 100 kilogramów, a okazało się, że pozycja musi być do 

300 kilogramów i to jest dopłata do faktycznej wagi tego odlewu żeliwnego, który był. Nikt 

tego nie rozkręcał wcześniej, nie ważono tego i taka niestety wyszła rozbieżność. Do studni 

technicznej, fontanny na palisady przy stopniach, które są na płytę plant i przy płycie rynku 

przy głównym skrzyżowaniu, ponieważ tam obrzeża nie były możliwe do zamontowania, nie 

byłoby takiego oporu, więc postanowiono zamontować wyższą palisadę, żeby tu był opór, 

żeby to trzymało. Dopłata do wykucia drzew, ponieważ zmieniono lokalizację tych drzew, 

które są nasadzenia, z tego względu, że wcześniej przy tym dolnym chodniku, przy 

gazonach, które idą wzdłuż ulicy Tarnowskiej, Warszawskiej, były one bardzo blisko, więc 

przy nasadzeniach około 2, 2,5-3 metry, korona jakby się rozrosła, to była tak 

zaprojektowana, że ludzie, którzy by szli górnym chodnikiem wzdłuż ulicy, to przy rozroście 

korony po prostu by zahaczało o twarz, więc zmieniono to zgodnie z uzgodnieniem z 

konserwatorem zabytków w stronę kwietników na plantach, natomiast jeżeli chodzi o płytę 

rynku było to oddalenie, ale tak samo było to w płycie rynku, tam gdzie jest stabilizacja 

betonowa. Odwzorowanie studni, jest to kwota 9 tys. zł, to jest ta studnia, którą znaleziono. 

Jest to wykonanie studni metodą czerwony granit, bardzo drogi, wykonanie 1,5 m pierścienia 

metodą CNC cięcia, żeby ten okręg był o szerokości 30 cm, to jest odwzorowanie tej studni. 

Na miejsca parkingowe dla niepełnosprawnych, ponieważ zmieniono materiał z kostki 

granitowej tego bruku łupanego zmieniono na zwykłą kostkę brukową, betonową, z tego 

względu, że na tym granicie łupanym nie można było pomalować na biało-niebiesko tych 

miejsc, więc na tym kamieniu się nie dało i zmieniono materiał. Cena tego bruku będzie 

odliczona na końcu tej pozycji. Wykonanie obramowań wokół drzew, rabat - na plantach było 

przeniesienie tych drzew w stronę trawnika, na trawnik, ale zrobiono obramowanie, żeby 

jeżdżąc tam, nie utrącić tego drzewa, ale też żeby było ładnie w promieniu po metrze 

kwadratowym przy każdym drzewie. I tam też będą odliczone pozycje, bo w chodniku 

betonowym były stalowe takie kraty, które na trawę nie będą wkładane, więc to będzie 

odliczone, ale wszystkie odliczenia będą na sam koniec, więc kwota ostatecznie będzie się 

różnić od tej, co Pani Sekretarz powiedziała, nawet po tych aneksach, które będą. 

Szpachlowanie kwietników tak samo i schody żelbetowe do szkoły, ponieważ od strony 

figury Św. Jana Nepomucena, robiono są nowe schody przelewane do chodnika, żeby były 

zgodne z wymogami - 35 centymetrów szerokości i 15 centymetrów wysokości, jeżeli chodzi 

o rewitalizację rynku. 

Jeżeli chodzi o pałac Dąmbskich, to jest wykonanie rynien i odwodnienia z blachy miedzianej 

i okucia blachy miedzianej na tarasach, wykonanie rur spustowych to jest do tego, 

wykonanie podokienników blacha aluminiowa patynowana, to też to co omawiał, nie daje się 

blachy zwykłej, tylko na krenelażach była blacha ołowiana, a na parapetach idzie blacha 

aluminiowa, patynowana, czyli taka bardzo matowa. Pięć okien piwnicznych, czego nie było 
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w przedmiarze, choć wykonuje się to, okna były faktycznie, ale były pominięte z metrów 

kwadratowych, ponieważ otwory okienne drzwiowe liczy się w metrach kwadratowych i tego 

nie było. I dwoje drzwi do piwnicy właśnie od strony północno-wschodniej. Montaż 

czyszczaków - tutaj będzie trochę inna kwota, ponieważ znaleziono tańsze czyszczaki, miały 

być one żeliwne, były bardzo drogie, ale będą czyszczaki miedziane, wykonywane z blachy 

miedzianej. Wykonanie opaski wokół budynku i wykonanie odwodnienia, ponieważ to nie 

było przewidziane w tym projekcie, który był. Do fundamentów był zaprojektowany pałac, 

czyli bez żadnego obramowania, bez żadnego odwodnienia, odprowadzenia wód. To jest 

odprowadzenie wód z drenażu i z kanalizacji deszczowej. I tak wyglądają te roboty 

dodatkowe. 

Radny p. M. DULOWSKI — powiedział, że rozumie, że te przedstawione prace na rynku i w 

pałacu, to ta uchwała, w której teraz przydzielane są środki załatwi te problemy. Zapytał ile 

dokłada się do rynku na te prace i ile dokłada się do pałacu na te prace? 

Z-ca BURMISTRZA — odpowiedział, że do pałacu dokłada się 300 tysięcy, czy 310 tysięcy 

złotych. Najdroższe jest to odwodnienie, ponieważ odwodnienie i odprowadzenie tego będzie 

wprost do tych stawów, które będzie się rekultywować. To nie jest tylko z rynien 

wypuszczenie, tylko już wykonanie kanalizacji deszczowej, taka jak ma być, ponieważ teraz 

projektant zaprojektował błędnie, zaprojektował do studni kanalizacji sanitarnej, 

odprowadzenie drenażu i rur opadowych. Na dzień dzisiejszy za projekt Gmina nie płaci nic, 

to jest w tym projekcie, który jeszcze trwa i który wykonawca jeszcze nie oddał i tam są 

naliczane cały czas kary i ta poprawiona dokumentacja jest złożona do Wód Polskich i tak 

się to przedstawia. Tam są głębokie wykopy, ponieważ trzeba dojść do samego drenażu i 

odprowadzić wodę z drenażu. W kolejnym etapie trzeba będzie wykonać cały wewnętrzny 

drenaż piwnic, ale to nie jest ujęte w tym kosztorysie. 

Na rynek dokłada się w tym momencie 100 tysięcy. 

P. BURMISTRZ — dodał, że końcem grudnia po staraniach do kwoty 2,8 mln otrzymanych na 

rewitalizację rynku Gmina dostała dofinansowanie dodatkowe w wysokości 1,2 mln, czyli w 

sumie jest pozyskane 4 mln na rewitalizację rynku. Do Pałacu Gmina dostała niewiele, ale 

200 tys. zł otrzymała na wyremontowanie Domu Strażaka w Więckowicach. Wcześniej było 

856 tys, tak że w sumie jest ponad milion. To są te ostatnie środki, które wpłynęły do gminy 

Woj nicz. 

Przewodniczący Rady Miejskiej — zapytał, czy ktoś jeszcze z Państwa Radnych chciałby 

zabrać głos w sprawie projektu uchwały? 
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Nikt więcej nie zabrał głosu. 

PRZEWODNICZĄCY RADY MIEJSKIEJ — odczytał sentencję projektu uchwały Nr 

LV/587/2024 w sprawie zmian w budżecie Gminy Wojnicz na 2024 rok. 

Przystąpiono do głosowania elektronicznego nad przyjęciem uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Wojnicz na 2024 rok.. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Marek Bachara, Bożena Budyn, Roman Chamioło, Janina Chrapusta, Wojciech Derlaga, 

Marcin Dulowski, Stanisław Karpiel, Aneta Kawa, Augustyn Kubis, Edward Michalik, 

Grzegorz Opioła, Tadeusz Pawlina, Janina Sosin 

NIEOBECNI (2) 

Bogdan Kurek, Tadeusz Kurek 

8. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały nr LI V/576/2023 Rady Miejskiej w Wojniczu 

z dnia 28 grudnia 2023 r. w sprawie udzielenia dotacji dla Ochotniczych Straży Pożarnych. 

P. SKARBNIK — poinformowała, że ze względu na fakt, iż Rady Sołeckie dwóch sołectw 

przeznaczyły dodatkowe środki dla ochotniczych straży pożarnych z ich miejscowości, a 

mianowicie Rada Sołecka w Zakrzowie przeznaczyła 1000 zł dla Ochotniczej Straży 

Pożarnej w Zakrzowie. Natomiast Rada Sołecka w Więckowicach przeznaczyła kwotę 2000 

zł dla Ochotniczej Straży Pożarnej w Więckowicach. Zmianie ulegają wysokości dotacji dla 

tych jednostek. Odpowiednio po zmianie dotacja dla Ochotniczej Straży Pożarnej w 

Zakrzewie wynosi 5000 zł, natomiast dotacja dla Ochotniczej Straży Pożarnej w 

Więckowicach wynosi 6000 zł. 

PRZEWODNICZĄCY RADY MIEJSKIEJ — zapytał, czy ktoś z Państwa Radnych chciałby 

zabrać głos w sprawie projektu uchwały? 

11 



Nikt nie zabrał głosu. 

PRZEWODNICZĄCY RADY MIEJSKIEJ — odczytał sentencję projektu uchwały Nr 

LV/588/2024 w sprawie zmiany Uchwały nr LI V/576/2023 Rady Miejskiej w Wojniczu z dnia 

28 grudnia 2023 r. w sprawie udzielenia dotacji dla Ochotniczych Straży Pożarnych. 

Przystąpiono do głosowania elektronicznego nad przyjęciem uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały nr LI V/576/2023 Rady Miejskiej w Wojniczu z 

dnia 28 grudnia 2023 r. w sprawie udzielenia dotacji dla Ochotniczych Straży Pożarnych.. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Marek Bachara, Bożena Budyn, Roman Chamioło, Janina Chrapusta, Wojciech Derlaga, 

Marcin Dulowski, Stanisław Karpiel, Aneta Kawa, Augustyn Kubis, Edward Michalik, 

Grzegorz Opioła, Tadeusz Pawlina, Janina Sosin 

NIEOBECNI (2) 

Bogdan Kurek, Tadeusz Kurek 

9. Podjęcie uchwały w sprawie określenia zasad wnoszenia udziałów do Rejonowego 

Przedsiębiorstwa Wodociągów i Kanalizacji w Brzesku Sp. z o.o. z siedzibą w Brzesku przy 

ul. Solskiego 13, 32- 800 Brzesko. 

P. SKARBNIK — poinformowała, że uchwała dotyczy wyrażenia zgody na podwyższenie 

kapitału zakładowego Rejonowego Przedsiębiorstwa Wodociągów i Kanalizacji w Brzesku 

sp. z O.O. o kwotę 7 mln 44 tys. 500 zł poprzez ustanowienie i objęcie 14 tys. 89 nowych, 

niepodzielnych udziałów po 500 zł każdy. Jednocześnie w tej uchwale Rada Miejska wyraża 

zgodę na pokrycie udziałów w ilości 14 089 na które składają się budowle, a mianowicie sieć 

kanalizacji sanitarnej dla części miejscowości Łukanowice z częścią miejscowości Zakrzów, 

Mikołajowice i Wojnicz, odcinek sieci wodociągowej w miejscowości Więckowice, odcinek 

sieci wodociągowej w miejscowości Dębina Zakrzowska i odcinek sieci wodociągowej w 

miejscowości Łopoń. Te budowle zostają wniesione poprzez zgodę Rady Miejskiej na 

wniesienie tych budowli wkładem niepieniężnym do Przedsiębiorstwa Wodociągowego w 

1") 



Brzesku. Natomiast pozostała kwota wynikająca z nadwyżki ponad nominalną wartość 

udziału w wysokości 497,20 zł przeznaczona zostaje na pokrycie kapitału zapasowego 

Rejonowego Przedsiębiorstwa Wodociągów i Kanalizacji w Brzesku. Na podstawie tej 

uchwały Gmina wystąpi do Rejonowego Przedsiębiorstwa Wodociągów i Kanalizacji w 

Brzesku o zwołanie Nadzwyczajnego Zgromadzenia wspólników i które albo wyrazi zgodę na 

podwyższenie kapitału zakładowego, albo nie wyrazi zgody, ale to już będzie procedowane 

w następnym etapie. 

Radny p. M. DULOWSKI — powiedział, iż rozumie, że to co Gmina wykonała przekazuje się 

na rzecz RPWiK-u. Zyskuje się to, że Gmina zyskuje pewne udziały. Zapytał o korzyści z 

tego wynikające. 

P. SKARBNIK — wyjaśniła, że w tym momencie gmina ma 11,91% udziałów w Spółce. Po 

wniesieniu tych budowli aportem, gmina będzie miała 18,99% udziałów. No to nie zmienia 

faktu, że to jest udział mniejszościowy. 

Radny p. M. DULOWSKI — powiedział, że może powinno się budować jak najwięcej tych 

sieci by udział wynosił 50 + 1. Może jest taka szansa. Zapytał o to, co będzie wtedy, jeżeli 

Gmina wyrazi zgodę, a RPWiK stwierdzi, że jednak nie przyjmuje tego dobrodziejstwa? 

P. SKARBNIK — powiedziała, że Gmina liczy się z tym i wtedy Gmina będzie musiała sama 

jakby odprowadzać ścieki i dostarczać wodę i działać niejako jako przedsiębiorstwo wodno-

kanalizacyjne. 

PRZEWODNICZĄCY RADY MIEJSKIEJ — zapytał, czy ktoś z Państwa Radnych chciałby 

zabrać głos w sprawie projektu uchwały? 

Nikt nie zabrał głosu. 

PRZEWODNICZĄCY RADY MIEJSKIEJ — odczytał sentencję projektu uchwały Nr 

LV/589/2024 w sprawie określenia zasad wnoszenia udziałów do Rejonowego 

Przedsiębiorstwa Wodociągów i Kanalizacji w Brzesku Sp. z o.o. z siedzibą w Brzesku przy 

ul. Solskiego 13, 32- 800 Brzesko. 

Przystąpiono do głosowania elektronicznego nad przyjęciem uchwały. 

Głosowano w sprawie: 
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Podjęcie uchwały w sprawie określenia zasad wnoszenia udziałów do Rejonowego 

Przedsiębiorstwa Wodociągów i Kanalizacji w Brzesku Sp. z o.o. z siedzibą w Brzesku przy 

ul. Solskiego 13, 32 - 800 Brzesko.. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Marek Bachara, Bożena Budyn, Roman Chamioło, Janina Chrapusta, Wojciech Derlaga, 

Marcin Dulowski, Stanisław Karpiel, Aneta Kawa, Augustyn Kubis, Edward Michalik, 

Grzegorz Opioła, Tadeusz Pawlina, Janina Sosin 

NIEOBECNI (2) 

Bogdan Kurek, Tadeusz Kurek 

10. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Tarnowskiemu. 

P. SEKRETARZ — poinformowała, że niniejsza uchwała dotyczy wyrażenia zgody przez 

Radę Miejską w Wojniczu na udzielenie Powiatowi Tarnowskiemu dotacji celowej w kwocie 7 

600 zł z przeznaczeniem na realizację programu profilaktyki zakażeń meningokokowych. 

Planowane jest objęcie programem dzieci do lat dwóch z terenu gminy Wojnicz i będzie 

objęte 38 dzieci. Kwota dotacji stanowi 25,51% kosztów ogólnych. 

PRZEWODNICZĄCY RADY MIEJSKIEJ —zapytał, czy ktoś z Państwa Radnych chciałby 

zabrać głos w sprawie projektu uchwały? 

Nikt nie zabrał głosu. 

PRZEWODNICZĄCY RADY MIEJSKIEJ — odczytał sentencję projektu uchwały Nr 

LV/590/2024 w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Tarnowskiemu. 

Przystąpiono do głosowania elektronicznego nad przyjęciem uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Tarnowskiemu.. 
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Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Marek Bachara, Bożena Budyn, Roman Chamioło, Janina Chrapusta, Wojciech Derlaga, 

Marcin Dulowski, Stanisław Karpiel, Aneta Kawa, Augustyn Kubis, Edward Michalik, 

Grzegorz Opioła, Tadeusz Pawlina, Janina Sosin 

NIEOBECNI (2) 

Bogdan Kurek, Tadeusz Kurek 

11. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Tarnowskiemu. 

P. SEKRETARZ — poinformowała, że ta uchwała dotyczy również przyznania dotacji celowej 

dla Powiatu Tarnowskiego w kwocie 400 złotych na dokończenie szczepienia dziewczynek, 

które były objęte programem zakażeń wirusem brodawczaka ludzkiego. 

PRZEWODNICZĄCY RADY MIEJSKIEJ — zapytał, czy ktoś z Państwa Radnych chciałby 

zabrać głos w sprawie projektu uchwały? 

Nikt nie zabrał głosu. 

PRZEWODNICZĄCY RADY MIEJSKIEJ — odczytał sentencję projektu uchwały Nr 

LV/591/2024 w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Tarnowskiemu. 

Przystąpiono do głosowania elektronicznego nad przyjęciem uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Tarnowskiemu.. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Marek Bachara, Bożena Budyn, Roman Chamioło, Janina Chrapusta, Wojciech Derlaga, 
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Marcin Dulowski, Stanisław Karpiel, Aneta Kawa, Augustyn Kubis, Edward Michalik, 

Grzegorz Opioła, Tadeusz Pawlina, Janina Sosin 

NIEOBECNI (2) 

Bogdan Kurek, Tadeusz Kurek 

12. Podjęcie uchwały w sprawie w sprawie określenia zasad przyznawania dotacji na prace 

konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytkach położonych na terenie 

Gminy Wojnicz i wpisanych do rejestru zabytków lub gminnej ewidencji zabytków. 

P. B. KIEC — Kierownik Referatu GPN — poinformowała, że uchwała określa zasady 

przyznawania dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy 

zabytkach położonych na terenie gminy Wojnicz i wpisanych do rejestru zabytków w gminnej 

ewidencji zabytków. Dotychczas obowiązująca uchwała w tym zakresie została przyjęta 

uchwałą z dnia 5 lipca 2019 roku. Przedmiotowa uchwała uchyla uchwałę z 2019 roku i 

wprowadza m.in. zmiany dotyczące przede wszystkim możliwości realizacji zadań 

wieloletnich w oparciu o środki finansowe, które gmina otrzymała w ramach programów 

krajowych i unijnych oraz zmianie rozporządzenia Komisji UN nr 2831 z dnia 13 grudnia 

2023 roku, gdyż w dotychczas obowiązującej uchwale powołane było rozporządzenie 

poprzednio obowiązujące. Projekt uchwały został uzgodniony z Ministerstwem Rolnictwa i 

Rozwoju Wsi oraz Urzędem Ochrony Konkurencji i Konsumenta, a uwagi, które zostały 

wskazane zostały wprowadzone do przedstawionego projektu uchwały. 

Radny p. M. DULOWSKI — zapytał o różnicę projektu uchwały w stosunku do starej uchwały, 

czy to, że przedtem trzeba było zakończyć inwestycję w rok, a teraz można to przedłużyć? 

P. B. KIEĆ — Kierownik Referatu GPN — powiedziała, że pomiędzy tą uchwałą, a poprzedniej 

obowiązującą, to są takie dwie najważniejsze. Korekcie też tam uległy takie rozbieżności , 

które były między załącznikami, które zostały wpisane, jakie należy dołączyć do wniosku, a 

jakie były w załączniku, ale to takie bardziej korekty kosmetyczne. Uchwała przede 

wszystkim wprowadza takie dwie zmiany istotne to jest to, że w poprzedniej - inwestycje 

należało zakończyć w roku, w którym otrzymano dotację. Uchwała ta wprowadza możliwość 

rozłożenia tej inwestycji na więcej lat oraz zmianie uległo rozporządzenie komisji, które w 

poprzedniej uchwale było wpisane, a już teraz jest nieobowiązujące. 

PRZEWODNICZĄCY RADY MIEJSKIEJ — zapytał, czy ktoś z Państwa Radnych chciałby 

zabrać głos w sprawie projektu uchwały? 
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Nikt nie zabrał głosu. 

PRZEWODNICZĄCY RADY MIEJSKIEJ — odczytał sentencję projektu uchwały Nr 

LV/592/2024 w sprawie określenia zasad przyznawania dotacji na prace konserwatorskie, 

restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytkach położonych na terenie Gminy Wojnicz i 

wpisanych do rejestru zabytków lub gminnej ewidencji zabytków. 

Przystąpiono do głosowania elektronicznego nad przyjęciem uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie w sprawie określenia zasad przyznawania dotacji na prace 

konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytkach położonych na terenie 

Gminy Wojnicz i wpisanych do rejestru zabytków lub gminnej ewidencji zabytków.. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Marek Bachara, Bożena Budyn, Roman Chamioło, Janina Chrapusta, Wojciech Derlaga, 

Marcin Dulowski, Stanisław Karpiel, Aneta Kawa, Augustyn Kubis, Edward Michalik, 

Grzegorz Opioła, Tadeusz Pawlina, Janina Sosin 

NIEOBECNI (2) 

Bogdan Kurek, Tadeusz Kurek 

13. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla obszaru udokumentowanego złoża kruszywa 

naturalnego „Dębina Łętowska IV" położonego w miejscowości Dębina Łętowska, gm. 

Wojnicz. 

P. B. KIEĆ — Kierownik Referatu GPN — poinformowała, że przedmiotowa uchwała pozwala 

Burmistrzowi Wojnicza na przeprowadzenie procedury planistycznej, która została określona 

w ustawie o planowaniu zagospodarowaniu przestrzennym. Dla obszaru objętego tą zmianą 

planu obowiązuje miejscowy plan zagospodarowania przyjęty uchwałą z 2020 roku w 

sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego m.in. sołectwa Dębina 

Łętowska. Plan ten nie uwzględnia udokumentowanego złoża, jak również nie umożliwia 
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jego eksploatacji. Uchwalenie planu dla obszaru udokumentowanego złoża kruszywa 

naturalnego Dębina Łętowska, obejmującego działki ewidencyjne 274, 275, 276, 279/4, 280, 

281 i 282 w Dębinie Łętowskiej spowoduje utratę mocy wyżej wymienionej uchwały w części 

odnoszącej się do terenu objętego niniejszą uchwałą. Uchwałą z 29 listopada 2023 roku 

wprowadzono granicę złoża Dębina Łętowska 4 do dokumentu studium uwarunkowań i 

kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy Wojnicz oraz określono sposób 

zagospodarowania udokumentowanego złoża. Przyjęte ustalenia w planie zachowują 

zgodność z dokumentem studium. 

PRZEWODNICZĄCY RADY MIEJSKIEJ zapytał, czy ktoś z Państwa Radnych chciałby 

zabrać głos w sprawie projektu uchwały? 

Nikt nie zabrał głosu. 

PRZEWODNICZĄCY RADY MIEJSKIEJ — odczytał sentencję projektu uchwały Nr 

LV/593/2024 w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla obszaru udokumentowanego złoża kruszywa 

naturalnego „Dębina Łętowska IV" położonego w miejscowości Dębina Łętowska, gm. 

Wojnicz. 

Przystąpiono do głosowania elektronicznego nad przyjęciem uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla obszaru udokumentowanego złoża kruszywa 

naturalnego „Dębina Łętowska IV" położonego w miejscowości Dębina Łętowska, gm. 

Wojnicz.. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Marek Bachara, Bożena Budyn, Roman Chamiało, Janina Chrapusta, Wojciech Derlaga, 

Marcin Dulowski, Stanisław Karpiel, Aneta Kawa, Augustyn Kubis, Edward Michalik, 

Grzegorz Opioła, Tadeusz Pawlina, Janina Sosin 

NIEOBECNI (2) 
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Bogdan Kurek, Tadeusz Kurek 

14. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zamianę nieruchomości położonych w 

miejscowości Isep. 

P. B. KIEĆ — Kierownik Referatu GPN — poinformowała, że uchwała dotyczy zamiany działki 

169, która stanowi własność gminy Wojnicz na działkę stanowiącą własność osoby fizycznej 

nr 168/1. Obie działki mają tą samą powierzchnię 15 arów. Zamiana dokonywana jest celem 

powiększenia działki sąsiedniej stanowiącej własność gminy Wojnicz i zamiana następuje 

bez obowiązku dokonywania dopłat. 

PRZEWODNICZĄCY RADY MIEJSKIEJ — zapytał, czy ktoś z Państwa Radnych chciałby 

zabrać głos w sprawie projektu uchwały? 

Nikt nie zabrał głosu. 

PRZEWODNICZĄCY RADY MIEJSKIEJ — odczytał sentencję projektu uchwały Nr 

LV/594/2024 w sprawie wyrażenia zgody na zamianę nieruchomości położonych w 

miejscowości !sep. 

Przystąpiono do głosowania elektronicznego nad przyjęciem uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zamianę nieruchomości położonych w 

miejscowości lsep.. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Marek Bachara, Bożena Budyn, Roman Chamioło, Janina Chrapusta, Wojciech Derlaga, 

Marcin Dulowski, Stanisław Karpiel, Aneta Kawa, Augustyn Kubis, Edward Michalik, 

Grzegorz Opioła, Tadeusz Pawlina, Janina Sosin 

NIEOBECNI (2) 
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Bogdan Kurek, Tadeusz Kurek 

15. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przedłużenie umowy najmu lokalu 

stanowiącego własność Gminy Wojnicz. 

P. B. KIEĆ — Kierownik Referatu GPN — poinformowała, że uchwała dotyczy przedłużenia 

umowy najmu części lokalu sytuowanego pod adresem Rynek 2 w Wojniczu z 

przeznaczeniem na funkcjonowanie bankomatu. On ma umowę teraz na 3 miesiące i w celu 

przedłużenia należy podjąć uchwałę. 

PRZEWODNICZĄCY RADY MIEJSKIEJ — zapytał, czy ktoś z Państwa Radnych chciałby 

zabrać głos w sprawie projektu uchwały? 

Nikt nie zabrał głosu. 

PRZEWODNICZĄCY RADY MIEJSKIEJ — odczytał sentencję projektu uchwały Nr 

LV/595/2024 w sprawie wyrażenia zgody na przedłużenie umowy najmu lokalu stanowiącego 

własność Gminy Wojnicz. 

Przystąpiono do głosowania elektronicznego nad przyjęciem uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przedłużenie umowy najmu lokalu 

stanowiącego własność Gminy Wojnicz.. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Marek Bachara, Bożena Budyn, Roman Chamioło, Janina Chrapusta, Wojciech Derlaga, 

Marcin Dulowski, Stanisław Karpiel, Aneta Kawa, Augustyn Kubis, Edward Michalik, 

Grzegorz Opioła, Tadeusz Pawlina, Janina Sosin 

NIEOBECNI (2) 

Bogdan Kurek, Tadeusz Kurek 
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16. Podjęcie uchwały w sprawie określenia zasad udzielania dotacji celowej dla 

mieszkańców ze środków budżetu Gminy Wojnicz na działania związane z ochroną 

środowiska tj. wymiana starych pieców, kotłów węglowych c.o. na nowe piece gazowe, pellet 

oraz pompy ciepła. 

P. B. KIEĆ — Kierownik Referatu GPN — poinformowała, że celem dotacji jest wymiana 

starych źródeł ciepła na nowe piece gazowe, pellet lub pompy ciepła. Dotacja udzielana jest 

jednorazowo na podstawie umowy zawartej z gminą Wojnicz i wysokość dotacji dla kotłów 

na pellet gazowy i pompy ciepła wynosi do 4000 zł. Przedmiotowa uchwała swoją treścią nie 

odbiega od uchwały z poprzedniego roku. 

PRZEWODNICZĄCY RADY MIEJSKIEJ — zapytał, czy ktoś z Państwa Radnych chciałby 

zabrać głos w sprawie projektu uchwały? 

Nikt nie zabrał głosu. 

PRZEWODNICZĄCY RADY MIEJSKIEJ — odczytał sentencję projektu uchwały Nr 

LV/596/2024 w sprawie określenia zasad udzielania dotacji celowej dla mieszkańców ze 

środków budżetu Gminy Wojnicz na działania związane z ochroną środowiska tj. wymiana 

starych pieców, kotłów węglowych c.o. na nowe piece gazowe, pellet oraz pompy ciepła. 

Przystąpiono do głosowania elektronicznego nad przyjęciem uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie określenia zasad udzielania dotacji celowej dla mieszkańców ze 

środków budżetu Gminy Wojnicz na działania związane z ochroną środowiska tj. wymiana 

starych pieców, kotłów węglowych c.o. na nowe piece gazowe, pellet oraz pompy ciepła.. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Marek Bachara, Bożena Budyn, Roman Chamioło, Janina Chrapusta, Wojciech Derlaga, 

Marcin Dulowski, Stanisław Karpiel, Aneta Kawa, Augustyn Kubis, Edward Michalik, 

Grzegorz Opioła, Tadeusz Pawlina, Janina Sosin 

NIEOBECNI (2) 
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Bogdan Kurek, Tadeusz Kurek 

17. Podjęcie uchwały w sprawie Programu osłonowego pn. „Korpus Wsparcia Seniorów" na 

rok 2024. 

P A BIERNACKA — Dyrektor GOPS — poinformowała, że przyjęcie programu osłonowego 

umożliwi złożenie wniosku na dofinansowanie kosztów użytkowania opasek bezpieczeństwa 

zakupionych w ramach programu Korpus Wsparcia Seniora w latach 2022 i 2023 w liczbie 

od 85 sztuk. Gmina będzie mogła ubiegać się o kwotę 15 504 zł. 

Radny p. M. DULOWSKI — zapytał czy jest zainteresowanie tymi opaskami? 

P. Dyrektor GOPS — poinformowała, że w pierwszym roku, czyli w 2022 r. zakupiono 50 

sztuk tych opasek. W roku 2023 było zainteresowanie większej ilości osób, dokupiono więc 

tych opasek i teraz jest 85 sztuk. Na ten moment nie ma osób chętnych, ale te opaski rotują. 

Niektóre osoby zwracają te opaski z różnych przyczyn. I wtedy te osoby, które są na listach 

rezerwowych, a nie ma tam tych osób zbyt wiele, otrzymują te opaski. Na ten moment nie 

zakłada zakupywania większej ilości . 

PRZEWODNICZĄCY RADY MIEJSKIEJ — zapytał, czy ktoś z Państwa Radnych chciałby 

zabrać głos w sprawie projektu uchwały? 

Nikt nie zabrał głosu. 

PRZEWODNICZĄCY RADY MIEJSKIEJ — odczytał sentencję projektu uchwały Nr 

LV/597/2024 w sprawie Programu osłonowego pn. „Korpus Wsparcia Seniorów" na rok 2024 

Przystąpiono do głosowania elektronicznego nad przyjęciem uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie Programu osłonowego pn. „Korpus Wsparcia Seniorów" na rok 

2024.. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
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Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Marek Bachara, Bożena Budyn, Roman Chamioło, Janina Chrapusta, Wojciech Derlaga, 

Marcin Dulowski, Stanisław Karpiel, Aneta Kawa, Augustyn Kubis, Edward Michalik, 

Grzegorz Opioła, Tadeusz Pawlina, Janina Sosin 

NIEOBECNI (2) 

Bogdan Kurek, Tadeusz Kurek 

18. Podjęcie uchwały w sprawie współdziałania z innymi jednostkami samorządu 

terytorialnego w celu grupowego zakupu energii elektrycznej na lata 2025 i 2026. 

P. D. BĄCZEK — Kierownik Referatu GK — poinformował, że podjęcie przedmiotowej uchwały 

podyktowane jest czynnikami ekonomicznymi w związku ze wspólnym przygotowaniem i 

przeprowadzeniem postępowania o udzielenie zamówienia publicznego na zakup i 

świadczenie usług dystrybucji energii elektrycznej w ramach Grupy Zakupowej Energii 

Elektrycznej. Zrzeszenie kilku gmin w ramach wyżej wymienionej grupy pozwala i daje 

możliwość uzyskania mniejszych kosztów zakupu energii elektrycznej poszczególnym 

jednostkom. W skład grupy zakupowej wchodzi 26 gmin, 14 jednostek z naszej gminy. Cena 

za kilowatogodziny kształtuje się między 64 groszy a 66 groszy. Jest to kwota netto. Liderem 

grupy zakupowej jest gmina Zakliczyn. 

PRZEWODNICZĄCY RADY MIEJSKIEJ — zapytał, czy ktoś z Państwa Radnych chciałby 

zabrać głos w sprawie projektu uchwały? 

Nikt nie zabrał głosu. 

PRZEWODNICZĄCY RADY MIEJSKIEJ — odczytał sentencję projektu uchwały Nr 

LV/598/2024 w sprawie współdziałania z innymi jednostkami samorządu terytorialnego w 

celu grupowego zakupu energii elektrycznej na lata 2025 i 2026 

Przystąpiono do głosowania elektronicznego nad przyjęciem uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie współdziałania z innymi jednostkami samorządu terytorialnego 

w celu grupowego zakupu energii elektrycznej na lata 2025 i 2026.. 
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Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Marek Bachara, Bożena Budyn, Roman Chamioło, Janina Chrapusta, Wojciech Derlaga, 

Marcin Dulowski, Stanisław Karpiel, Aneta Kawa, Augustyn Kubis, Edward Michalik, 

Grzegorz Opioła, Tadeusz Pawlina, Janina Sosin 

NIEOBECNI (2) 

Bogdan Kurek, Tadeusz Kurek 

19. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi 

oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Wojnicz w 2024 r. 

P. D. BĄCZEK — Kierownik Referatu GK — poinformował, ze zgodnie z artykułem lla ustawy 

z dnia 21 sierpnia 1997 roku o ochronie zwierząt rada gminy wypełniając obowiązek określa 

corocznie w drodze uchwały do dnia 31 marca program opieki nad zwierzętami bezdomnymi 

oraz do pobiegania bezdomności zwierząt. Obecny projekt uchwały zgodnie z wyżej 

wymienionym artykułem został wysłany celem zaopiniowania do Inspekcji Weterynaryjnej w 

Tarnowie Nadleśnictwa Darz-Bór, Nadleśnictwa Dąbrowa Tarnowska, Koła Łowieckiego, 

Towarzystwa Opieki nad Zwierzętami w Tarnowie. Wszystkie jednostki pozytywnie 

zaopiniowały program opieki nad zwierzętami i nie wniosły żadnych uwag. Realizacja 

programu ma na celu ograniczenie ilości bezdomnych zwierząt, a także na zmniejszeniu 

populacji porzuconych zwierząt. Biorąc pod uwagę powyższe ustalenia oraz konieczność 

wdrożenia programu zasadne jest podjęcie uchwały. W 2023 roku zostało przekazanych z 

terenu gminy Wojnicz do schroniska w Borku 32 psy, 72 koty, gdzie wykonano zabiegi 

kastracji i sterylizacji. Roczny koszt utrzymania wyniósł 97 tysięcy. 

PRZEWODNICZĄCY RADY MIEJSKIEJ — zapytał, czy ktoś z Państwa Radnych chciałby 

zabrać głos w sprawie projektu uchwały? 

Nikt nie zabrał głosu. 

PRZEWODNICZĄCY RADY MIEJSKIEJ — odczytał sentencję projektu uchwały Nr 

LV/599/2024 w sprawie przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Wojnicz w 2024 r. 
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Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Wojnicz w 2024 r. . 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Marek Bachara, Bożena Budyn, Roman Chamioło, Janina Chrapusta, Wojciech Derlaga, 

Marcin Dulowski, Stanisław Karpiel, Aneta Kawa, Augustyn Kubis, Edward Michalik, 

Grzegorz Opioła, Tadeusz Pawlina, Janina Sosin 

NIEOBECNI (2) 

Bogdan Kurek, Tadeusz Kurek 

20. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia sprawozdania z działalności Komisji Rewizyjnej 

Rady Miejskiej w Wojniczu za 2023 rok. 

Radny p. E. MICHALIK - Przewodniczący Komisji Rewizyjnej przedstawił sprawozdanie z 

działalności Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Wojniczu za 2023 rok, które zostało 

przygotowane w oparciu o dokumenty i materiały, jakie posiada Komisja w zakresie 

związanym z przeprowadzonymi kontrolami, które są przechowywane w Urzędzie Miejskim 

oraz dostępne na zasadach wynikających z zapisów paragrafu 10 Statutu Gminy Wojnicz. 

Postawami prawnymi działalności Komisji Rewizyjnej w Wojniczu w 2023 są: ustawa o 

samorządzie gminnym, szczególnie artykuł 18a paragrafy o 26 do 32 Statut Gminy Wojnicz, 

uchwała Rady Miejskiej dotycząca powołania Komisji Rewizyjnej oraz uchwała związana z 

przyjęciem planu pracy na 2023 rok z 29 grudnia 2022 oraz uchwała w sprawie 

zatwierdzenia działalności kontrolnej Komisji Rewizyjnej na 2023 rok. 

W 2023 roku komisja odbyła 17 posiedzeń, w tym 10 posiedzeń wspólnych z innymi 

komisjami oraz 7 merytorycznych. Na posiedzeniach wspólnych głównymi tematami były 

sprawy z zakresu finansów gminy, gospodarki komunalnej, gospodarki nieruchomościami i 

ochrony środowiska, planowania przestrzennego, pomocy społecznej i ochrony zdrowia, 

edukacji, porozumień, programów, wyrażenia opinii stanowisk Rady Miejskiej, jak też 

przyjęcia sprawozdania oraz planów pracy na rok 2024 Rady Miejskiej i Komisji Rewizyjnej. 

Procedowane przez Komisję Sprawy znalazły swoje odzwierciedlenie w podjętych w ciągu 
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roku 2023 uchwałach Rady Miejskiej. 

W ramach 7 posiedzeń merytorycznych przeprowadzone były planowe kontrole, w tym jedno 

posiedzenie dotyczące absolutorium dla Burmistrza Wojnicza, które odbyło się 10 maja 2023 

roku, a szczegółowe ustalenia oraz pozytywny wniosek Komisji przedstawione zostały na 

sesji w dniu 26 maja 2023 roku. 

Kontrolą zostały objęte następujące zagadnienia: 

- polityka kadrowa oraz przebieg konkursu pod względem celowości i kompetencji w 

Urzędzie Miejskim Wojniczu, 

- kontrola delegacji oraz wyjazdów służbowych kierownictwa oraz pracowników Urzędu 

Miejskiego Wojniczu 

- kontrola zamówień publicznych dotyczących odbioru i zagospodarowania odpadów 

komunalnych od właścicieli nieruchomości zamieszkałych z terenu gminy Wojnicz w okresie 

2019-2022. 

- kontrola wybranych zagadnień związanych z finansowaniem przez Urząd Miejski 

Ochotniczych Straży Pożarnych z terenu gminy Wojnicz, 

- kontrola efektywności wydatkowania środków przyznanych w ramach programu współpracy 

gminy Wojnicz z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w artykule 

3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 o działalności pożytku publicznego i wolontariacie. 

- kontrola wybranych zagadnień, przedsięwzięć z zakresu gospodarowania mieniem 

komunalnym oraz zasobami lokalowymi i nieruchomościami gminy Wojnicz. 

- kontrola wybranych zagadnień, przedsięwzięć w zakresie Punktu Selektywnej Zbiórki 

Odpadów Komunalnych w Wojniczu, rewitalizacji wojnickiego rynku, rewitalizacji Pałacu 

Dąmbskich w Wojniczu, budowa domu wiejskiego w Ispie, budowa boiska wielofunkcyjnego i 

boiska do piłki nożnej w Łukanowicach. 

W 2023 też przeprowadzono kontrolę w Centrum Ekonomiczno-Administracyjnym w zakresie 

wydatkowania środków z budżetu gminy za 2019 i za 2020. 

Szczegółowe sprawozdanie stanowi załącznik do Uchwały Nr LV/600/2024 Rady Miejskiej w 

Wojniczu z dnia 27 lutego 2024 r. 

Ponadto z prezentowanym sprawozdaniem można zapoznać się w nagraniu sesji: 

https://esesja.tv/transmisja/46317/1v-sesja-rady-miejskiej-w-wojniczu-27-lutego-2024.htm 

Następnie Przewodniczący Komisji Rewizyjnej poinformował, iż w latach 2018-2024 było 

łącznie 51 posiedzeń w ramach wspólnych Komisji, natomiast Komisja Rewizyjna odbyła 42 

posiedzenia, a samych kontroli przeprowadzono 22, w tym 5 dotyczących corocznych 

absolutoriów. 
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Podziękował członkom Komisji za współpracę, oraz Panu Burmistrzowi, Panu Zastępcy 

Burmistrza, Pani Sekretarz, Pani Skarbnik, kierownikom i pracownikom merytorycznym 

Urzędu Miejskiego, Panu Dyrektorowi GOK-u, Pani Kierownik Biblioteki, Pani Dyrektor 

GOPS za zaangażowanie i przygotowanie dokumentów do kontroli. 

PRZEWODNICZĄCY RADY MIEJSKIEJ — zapytał, czy ktoś z Państwa Radnych chciałby 

zabrać głos w sprawie projektu uchwały? 

Nikt nie zabrał głosu. 

PRZEWODNICZĄCY RADY MIEJSKIEJ — odczytał sentencję projektu uchwały Nr 

LV/600/2024 w sprawie przyjęcia sprawozdania z działalności Komisji Rewizyjnej Rady 

Miejskiej w Wojniczu za 2023 rok. 

Przystąpiono do głosowania elektronicznego nad przyjęciem uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia sprawozdania z działalności Komisji Rewizyjnej Rady 

Miejskiej w Wojniczu za 2023 rok.. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Marek Bachara, Bożena Budyn, Roman Chamioło, Janina Chrapusta, Wojciech Derlaga, 

Marcin Dulowski, Stanisław Karpiel, Aneta Kawa, Augustyn Kubis, Edward Michalik, 

Grzegorz Opioła, Tadeusz Pawlina, Janina Sosin 

NIEOBECNI (2) 

Bogdan Kurek, Tadeusz Kurek 

21. Przedstawienie sprawozdań z działalności Komisji stałych Rady Miejskiej w Wojniczu za 

2023 rok. 

Radna p. J. CHRAPUSTA - Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, Zdrowia i 

Opieki Społecznej przedstawiła sprawozdanie z działalności Komisji za 2023 rok. 
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Komisja odbyła w 2023 roku zgodnie z planem pracy zatwierdzonym uchwałą Nr 

XLI/466/2022 Rady Miejskiej w Wojniczu z dnia 29 grudnia 2022 r. 13 posiedzeń, w tym 10 

posiedzeń wspólnych z pozostałymi Komisjami stałymi oraz 3 merytoryczne odrębne. 

Z uwagi na fakt, że Pan Przewodniczący Komisji Rewizyjnej przedstawił tematy, którymi 

zajmowały się Komisje wspólne i które były tematami dla wszystkich stałych Komisji, 

przedstawia merytoryczne 3 posiedzenia swojej Komisji. 

Odrębne posiedzenie Komisja poświęciła zapoznaniu się z planem kulturalno-artystycznym 

Gminnego Ośrodka Kultury w Wojniczu na 2023 rok. 

Inne posiedzenie zostało poświęcone spotkaniu z organizacjami pozarządowymi 

działającymi na terenie Gminy Wojnicz. 

Na jednym z posiedzeń Komisja wgłębiła się w sprawy dotyczące zadań z zakresu opieki 

społecznej. 

Radna p. A. KAWA — członek Komisji Komisję Skarg, Wniosków i Petycji przedstawiła 

sprawozdanie z działalności Komisji za 2023 rok. 

Poinformowała, że Komisja Skarg, Wniosków i Petycji odbyła w 2023 roku zgodnie z planem 

pracy zatwierdzonym uchwałą Nr XLI/468/2022 Rady Miejskiej w Wojniczu z dnia 29 grudnia 

2022r. 19 posiedzeń, w tym 10 posiedzeń wspólnych z pozostałymi Komisjami stałymi oraz 9 

merytorycznych odrębnych. 

Z uwagi na fakt, że Pan Przewodniczący Komisji Rewizyjnej przedstawił tematy, którymi 

zajmowały się Komisje wspólne i które były tematami dla wszystkich stałych Komisji, 

przedstawia merytoryczne posiedzenia swojej Komisji. 

Na odrębnych posiedzeniach Komisji, które miały miejsce w związku z rozpatrywaniem przez 

Radę Miejską skarg i petycji, Komisja przed podjęciem przez Radę odpowiednich uchwał 

wydała opinie w następujących sprawach: 

1) skargi na kierownika jednostki organizacyjnej tj. na Kierownika Ośrodka Wsparcia 

Dziennego w Wojniczu. 

2) skargi na działalność Burmistrza Wojnicza w sprawie pominięcia przyłączenia do sieci 

wodociągowej w Sukmaniu, 

3) skargi na działalność Burmistrza Wojnicza w sprawie braku dostępu do danych 

przestrzennych dotyczących miejscowych planów zagospodarowania przestrzennego. 

4) petycji dotyczącej współpracy gminy VVojnicz z Samarytańską Federacją Organizacji 

Pozarządowych (SFOP) w Zakliczynie w zakresie dotyczącym niedofinansowania Centrum 

Aktywizacji i Opieki Seniorów w Kończyskach z powodu zachodzącego prawdopodobieństwa 

działania niezgodnego z prawem przez SFOP. 

We wszystkich sprawach Komisja Skarg, Wniosków i Petycji wydała swoje opinie w formie 
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uchwał, a sprawy te były procedowane na sesjach Rady Miejskiej. 

Radna p. Janina SOSIN — członek Komisji Rozwoju Gospodarczego i Gospodarki 

Finansowej przedstawiła sprawozdanie z działalności Komisji Rozwoju Gospodarczego, 

Rolnictwa i Gospodarki Finansowej za rok 2023 roku. 

Z uwagi na fakt, że Pan Przewodniczący Komisji Rewizyjnej przedstawił tematy, którymi 

zajmowały się Komisje wspólne i które były tematami dla wszystkich stałych Komisji, 

przedstawia tylko merytoryczne posiedzenie swojej Komisji, które dotyczyło rozpatrzenia 

wniosków złożonych przez radnych do projektu budżetu Gminy na 2024 rok. 

22. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla członków 

ochotniczych straży pożarnych z terenu gminy Wojnicz za uczestnictwo w działaniach 

ratowniczych, akcjach ratowniczych, szkoleniach i ćwiczeniach. 

P. K POPIELA — poinformowała, iż strażacy ratownicy Ochotniczych Straży Pożarnych, 

którzy uczestniczyli w działaniu ratowniczym, akcji ratowniczej, szkoleniu lub ćwiczeniu 

otrzymują ekwiwalent pieniężny, którego wysokość ustala nie rzadziej niż raz na dwa lata 

Rada Miejska w drodze uchwały zgodnie z artykułem 15 ustęp 1 i 2 ustawy z 17 grudnia 

2021 roku o ochotniczych strażach pożarnych. Ekwiwalent stanowi równoważnik wkładu 

wniesionego na rzecz ochrony przeciwpożarowej przez strażaków ratowników OSP oraz 

kandydatów na strażaków ratowników uczestniczących w działaniach ratowniczych, akcjach 

ratowniczych, szkoleniach lub ćwiczeniach w postaci czasu, wysiłku i zdrowia. Ekwiwalent w 

żaden sposób nie jest równoważnikiem utraconego wynagrodzenia, jak również nie może 

być uznany za pracę zarobkową ze względu na szczególny społeczny charakter 

funkcjonowania OSP. Ekwiwalent pieniężny nalicza się za każdą rozpoczętą godzinę liczoną 

od zgłoszenia wyjazdu z jednostki Ochotniczej Straży Pożarnej lub gotowości do wyjazdu w 

celu realizowania zadań, o których mowa w artykule 3 punkt 7, bez względu na liczbę 

wyjazdów w ciągu jednej godziny, a w przypadku kandydata na strażaka ratownika OSP za 

każdą rozpoczętą godzinę szkolenia. 

PRZEWODNICZĄCY RADY MIEJSKIEJ — zapytał, czy ktoś z Państwa Radnych chciałby 

zabrać głos w sprawie projektu uchwały? 

Nikt nie zabrał głosu. 

PRZEWODNICZĄCY RADY MIEJSKIEJ — odczytał sentencję projektu uchwały Nr 
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LV/601/2024 w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla członków 

ochotniczych straży pożarnych z terenu gminy Wojnicz za uczestnictwo w działaniach 

ratowniczych, akcjach ratowniczych, szkoleniach i ćwiczeniach. 

Przystąpiono do głosowania elektronicznego nad przyjęciem uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla członków 

ochotniczych straży pożarnych z terenu gminy Wojnicz za uczestnictwo w działaniach 

ratowniczych, akcjach ratowniczych, szkoleniach i ćwiczeniach. . 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Marek Bachara, Bożena Budyn, Roman Chamiało, Janina Chrapusta, Wojciech Derlaga, 

Marcin Dulowski, Stanisław Karpiel, Aneta Kawa, Augustyn Kubis, Edward Michalik, 

Grzegorz Opioła, Tadeusz Pawlina, Janina Sosin 

NIEOBECNI (2) 

Bogdan Kurek, Tadeusz Kurek 

23. Zapytania i interpelacje. 

PRZEWODNICZĄCY RADY MIEJSKIEJ — zapytał, czy ktoś z Państwa Radnych chciałby 

zgłosić jakąś interpelację lub zadać pytanie? 

Nikt z Radnych nie zgłosił interpelacji, ani nie zadał pytania. 

24. Wolne wnioski. 

Radny p. S. KARPIEL - w imieniu mieszkańców ulicy Nowej, jak i osiedla podziękował Panu 

burmistrzowi za deklarację budowy chodnika przy ulicy Warszawskiej na styczniowej sesji. 

Zapytał, czy można liczyć na realizację tego zadania w najbliższym czasie jeszcze przed 

wyborami, czy będzie to w okresie późniejszym? 
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Zapytał też, czy można określić datę zakończenia rewitalizacji? 

P. BURMISTRZ — powiedział, ze jeżeli do sesji marcowej będą już wszystkie wolne środki , 

na pewno zostanie zgłoszona budowa chodnika przy ulicy Warszawskiej, bo to było jego 

celem i obietnicą, mimo różnych sytuacji. Natomiast jeżeli chodzi o zakończenie rewitalizacji 

rynku planowane jest do 20 marca zakończenie inwestycji. 

Pałac Dąmbskich będzie odsłonięty, pewnie będą jeszcze jakieś drobne roboty, ale liczy tak 

samo, że do 20 marca będzie to zrealizowane. Jeżeli chodzi o Olimpię Wojnicz, to trzeba 

czekać do czasu, aż przeschnie cała płyta po zimie, bo nie można wjechać na murawę 

ciężkim sprzętem. Jeżeli chodzi o PSZOK, to też na koniec miesiąca będzie to zakończenie. 

Problem w tej chwili dotyczy sytuacji związanej z pracami remontowymi starego budynku po 

szkole podstawowej pod Urząd Miejski Wojniczu. Sytuacja jest taka, że firma z Gminą 

wymienia się pismami, co wydłuża czas. Jest również nieodpowiedzialna projektantka, która 

tak samo zwleka, pisma odbiera mailem, skrytką pocztową. Sytuację ta jest bardzo poważna 

i nie wiadomo jak to się zakończy, nie wiadomo czy nie zostanie praca przerwana. Wówczas 

należałoby zrobić inwentaryzację, zapłacić za wszystko, co zostało zrobione i przystąpić do 

nowych robót. Na ponad 100 milionów inwestycji, które wykonane zostały w gminie Wojnicz, 

jest to jedyny przypadek, gdzie są takie kłopoty. Firma ma niepochlebne opinie, niemniej 

budowała ona Dom Ludowy w Ispie i żadne kłopoty tam nie wystąpiły. 

Przy inwestycji w starej szkole przetarg opiewał na kwotę 4 mln 200 tys zł, ale firma wygrała 

przetarg na kwotę 3 mln 200 tys. zł, czego później żałowała, że taką niską cenę dano. W 

rozmowie przedstawiciele firmy stwierdzili, że ten 1 mln zł zostanie uzupełniony dodatkowymi 

pracami. 

Powiedział, że jest z wójtami i burmistrzami w kontakcie, którzy mówią, że tam, gdzie firma 

wykonywała prace były problemy. 

Następnie poinformował, że pyta rynku jest już praktycznie kończona, realizowane są prace 

porządkowe, drzewa są nasadzone, lampy Ludwiki pięknie się prezentują. W dniu 

wczorajszym wieczorem była przeprowadzona próba i wygląda to znakomicie. Fontanny na 

plantach i na rynku będą uruchomione i całość inwestycji na Święta Wielkanocne powinna 

być gotowa. 

Powiedział, że wzrastająca inflacja oraz pandemia przyczyniły się do ilości realizowanych 

inwestycji i ogłaszanych przetargów. Jak były przetargi rozstrzygnięte, to przez wykonawców 

nie zostały podpisane umowy dlatego, że znaleźli gdzieś indziej jakąś lepszą pracę i tu 

zrezygnowali. W tym dniu dzisiejszym jest rozstrzygnięcie ulicy Rolniczej. Jest ogłoszony 

przetarg na ulicę Kąpielową i niebawem będzie ogłoszony przetarg na ulicę Konopnickiej, aż 

do Wielkiej Wsi pod Kościół. 

Oprócz tych inwestycji, na które są już pieniądze, Gmina ma jeszcze 4 miliony złotych z 
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Polskiego Ładu na drogi. W tej chwili po zimie są robione wizje, gdzie określa się które drogi 

naprawdę wymagają natychmiastowej pracy. W tej kwocie jest 2 miliony 300 tys. zł na zakup 

dwóch samochodów ratowniczo-gaśniczych dla OSP Wojnicz, dla OSP Łukanowice. Będzie 

jeszcze remont dwóch budynków Domu Ludowego w Milówce i dom strażaka w 

Więckowicach, na co trzeba ogłosić przetarg, ale Gmina czeka na pozwolenia. 

Odniósł się do wpisów w mediach społecznościowych, że ulica Rolnicza miała być 

skończona jesienią, co obiecywał Burmistrz. Dopiero wczoraj podpisał umowę, jeżeli chodzi 

o ulicę Rolniczą. Przetarg został wcześniej ogłoszony i dzisiaj już jest rozstrzygnięcie. 

Powiedział, że nie można pewnych spraw przyspieszyć i Gmina czeka na rozstrzygnięcie z 

Warszawy. Jak chodzi o Komisję Polskiego Ładu, to ostatni raz zebrała się Komisja Starego 

Rządu 12 grudnia i się rozwiązała. Nowej Komisji nie ma, a Gmina chciałaby te 2 budynki w 

Milówce i Więckowicach remontować. W międzyczasie na Więckowice Gmina otrzymała 

pieniądze, wykonano prace i chce zmienić ten wniosek na remont Domu Strażaka w Dębinie 

Łętowskiej, ale nie można samowolnie tego zmienić, tylko trzeba dostać tak jakby następną 

promesę. Dyrektora BGK w Krakowie sprawdził wnioski i powiedział, że nie powinno być 

problemu, ale decyzja musi zapaść w Warszawie. Podobna sytuacja dotyczy sprawy wozów 

strażackich. Samochody strażackie miały być dla Wojnicza i dla Olszyn. W międzyczasie 

Olszyny otrzymały samochód i trzeba teraz zmienić wniosek na Łukanowice, ale zgoda musi 

być wyrażona w Warszawie. Co do dróg, to Gmina nie jest jeszcze gotowa z projektami i 

dlatego trzeba zrobić gdzie indziej, a z tymi drogami poczekać, żeby dokończyć projekt 

kanalizacji burzowej całego Wąwozu Szwedzkiego. Jest już uregulowany stan prawny ulicy 

Krzywej. Są już wstępne pozwolenia co do odprowadzenia odwodnienia z ulicy Krzywej, jak 

również spod Przedszkola wraz z lecznicą zwierząt, gdzie przy każdych ulewach tam bardzo 

zalewa teren. Ale dokumentacja nie jest jeszcze gotowa. Jeżeli będzie gotowa, będzie się 

starał o pieniądze na ulicę Krzywą i na Wąwóz Szwedzki. Powiedział, że praktycznie cały 

Wojnicz dookoła z głównymi ulicami oraz z bocznymi będzie zrobiony i wszędzie będą nowe 

asfalty. 

Ponadto realizowane są drobne zadania, po zimie uzupełniane są ubytki w drogach, 

rozwożony jest kliniec na drogi, które tego wymagają. 

Radny p. A. KUBIS — powiedział, że zbliża się lato, a w tamtym roku Straż w okresie letnim 

musiała dowozić na Góry wodę, w związku z czym zwrócił się z pytaniem do Z-cy Burmistrza 

jaki ma plan, żeby przyspieszyć sprawę wodociągowania w Sukmaniu? 

Z-ca BURMISTRZA — powiedział, że od roku to nie jest wina Gminy, a Zakładu 

Energetycznego, który błędnie najpierw oszacował, później oszacował moc transformatora, 

gdzie może ją Gminie przydzielić, później nie przydzielono Gminie tej mocy, wydzielono inną 
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trasę, inny transformator przydzielono, ludzie nie zgadzali się na wykonanie przyłącza tą inną 

trasą i Gmina miała pomysł parę miesięcy temu i Zakład Energetyczny obiecał dać zasilanie 

do końca roku i trwa to do teraz, bo takie były rozmowy z zakładem energetycznym. W końcu 

Zakład Energetyczny budujemy transformator, który będzie zaraz za przepompownią. Gmina 

dokupowała tą działkę, ponieważ Zakład Energetyczny powiedział, że na nieswojej działce 

nie usytuuje transformatora. W grę wchodziła ewentualnie jeszcze służebność tej działki, ale 

właściciele się nie zgadzali, dlatego wydzielono kolejny prawie ar tej działki z dojazdem 3-

metrowym centralnie za tą przepompownią i wtedy Zakład Energetyczny zgodził się to 

zrealizować. Jest podpisana umowa, dokumentacja już jest złożona do Zakładu 

Energetycznego do zatwierdzenia i później pójdzie to do realizacji. 

Zakład Energetyczny zapewniał Gminę, że do końca roku to zrobi. Jest praktycznie marzec i 

tego nie ma, natomiast dokumentacja jest złożona do Zakładu Energetycznego do 

zatwierdzenia przez wykonawcę, więc uważa, że to będzie w najbliższych tygodniach i to nie 

zależy od Gminy. Gmina jest gotowa do piukania i dezynfekcji i do uruchamiania tej sieci, 

tylko nie ma prądu do realizacji tej przepompowni i tylko na to czeka. 

Radny p. M. DULOWSKI — odnosząc się do wypowiedzi Pana Burmistrza powiedział, że 

życzy tego, żeby Polski Ład przekazał pieniądze, ale może być taka sytuacja, że tych 

pieniędzy Gmina nie dostanie. 

Zwrócił się do Pana Burmistrza, że we wrześniu Rada podjęła uchwałę o przystąpieniu do 

uchwalenia punktowego planu zagospodarowania przestrzennego pod cmentarz w 

Biadolinach. Wiem, że dokumentacja wróciła już z Urzędu Wojewódzkiego i teraz spływają 

oferty, a jakoś tak Urząd Miejski nie może się zdecydować na podjęcie decyzji. Zapytał kiedy 

ewentualnie to może nastąpić? 

P. BURMISTRZ — powiedział, że w grudniu przyszły dokumenty z Urzędu Wojewódzkiego. 

Rozważano różne możliwości. Powiedział, że 60 tysięcy zł będzie kosztować punktowa 

zmiana planu przestrzennego pod cmentarz, natomiast 80 czy 90 tysięcy kosztowałaby cała 

wioska Biadoliny Radłowskie, ale uważa, Ze nie ma na co czekać, dlatego że do dwóch lat 

ma wejść ustawa, która by Gminę całkowicie przyblokowała i na najbliższej sesji będzie to 

realizowane. 

Radny p. M. DULOWSKI — powiedział, że Rada już podjęła uchwałę, pozostaje teraz tylko 

podpisać umowę z wykonawcą. 

P. BURMISTRZ — powiedział, że zostanie to podpisane. 

33 



Radny p. M. DULOWSKI — powiedział, że z jego informacji wynika, że dla miejscowości to 

będzie trwało, bo każdy ma prawo się skarżyć, ewentualnie jakieś problemy mogą 

występować. Państwo, którzy tam obok mieszkają, mają prawo do swoich uwag, 

przeprowadzono wszystko proceduralnie i teraz jest taki etap, że pozostaje realizować tę 

sprawę. Jeżeli planem zostanie objęta miejscowość, to będzie to trwało realnie patrząc 3-4 

lata. Tylko, że w tym momencie to już nie jest problem oszczędności przez Gminę, bo 

uchwalenie planu dla miejscowości to jest około 130 tysięcy wstępnie. Jak nie będzie 

miejsca na pochówek to będzie to problem społeczny. Trzeba tylko podpisać umowę. 

P. BURMISTRZ — powiedział, że nikt tego nie wstrzymuje i podpisze umowę. 

25. Zamknięcie obrad sesji. 

Porządek obrad został wyczerpany. 

PRZEWODNICZĄCY RADY MIEJSKIEJ — zamknął obrady LV sesji Rady Miejskiej w 

Woj niczu. 

Przewodniczący 

Rada Miejska w Wojniczu 

pRZF\yOj) 

Przygotował(a): Jadwiga Matras 

Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl 
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INFORMACJA BURMISTRZA Z DZIAŁALNOŚCI MIĘDZY SESJAMI 

(29 grudnia — 18 lutego 2024 r.) 

Panie Przewodniczący, Szanowni Państwo, chciałem teraz złożyć sprawozdanie 
z mojej działalności oraz działalności urzędu od czasu ostatniej zwyczajnej sesji 
Rady Miejskiej. 

12 stycznia — uczestniczyłem w walnym zebraniu sprawozdawczym OSP Wojnicz 
za 2023 rok. Podsumowując dotychczasową współpracę i duże zaangażowanie 
w wykonywane obowiązki przez strażaków. 

Tego dnia również przekazałem oficjalną informacje o planowanym zakupie 
nowego samochodu ratowniczo-gaśniczego dla jednostki OSP Wojnicz. 

14 stycznia - miałem przyjemność wziąć udział w Spotkaniu Opłatkowym 

Strażaków Seniorów Gminy Wojnicz. Tego dnia również miałem przyjemność 

uczestniczyć w Noworocznym Koncert Orkiestry Baczków, który odbył się w 
Wojnickiej Kolegiacie. 

15 stycznia — uczestniczyłem w Ogólnopolskich Obchodach 150. Rocznicy 
Urodzin Wincentego Witosa z udziałem Prezydenta RP Andrzeja Dudy. 

17 stycznia — przed budynkiem Posterunku Policji w Wojniczu odbyło się 

uroczyste przekazanie nowego radiowozu, który będzie wykorzystywany 
w codziennej służbie przez miejscowych mundurowych. Na jego zakup 
dofinansowanie udzieliła Gmina Wojnicz w kwocie 50 tyś. zł. 

18 stycznia — W siedzibie Komendy Miejskiej Państwowej Straży Pożarnej w 
Tarnowie uczestniczyłem w naradzie rocznej poświęconej podsumowaniu stanu 
bezpieczeństwa ochrony przeciwpożarowej na terenie miasta Tarnowa i powiatu 
tarnowskiego za 2023 rok. 

19 stycznia — uczestniczyłem w wręczenie nagród w gminnym plastycznym 

konkursie ekologicznym pn. „Jak dziecko widzi Punkt Selektywnego Zbierania 
Odpadów Komunalnych". 
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20 stycznia — uczestniczyłem w pierwszym noworocznym spotkaniu Kół 

Gospodyń Wiejskich W trakcie spotkania miałem możliwość złożenia życzeń i 
podziękowań dla wszystkich Kół Gospodyń Wiejskich z Gminy Wojnicz, za ich 
wkład pracy w promocję gminy oraz wszelkie przedsięwzięcia podejmowane na 
polu kultywowania tradycji regionu. 

Tego dnia, uczestniczyłem również w zabawie choinkowej w Łukanowicach. 

Miałem także przyjemność uczestniczyć w Walnym Zebraniu Sprawozdawczym 
OSP Dębina Lętowska oraz w jednostce OSP GRABNO. 

26 stycznia — miałem możliwość uczestniczyć w wydarzeniu organizowanym 

przez Publiczną Szkołę Podstawową SPSK w Loponiu oraz Sołtys wraz z Radą 

Sołecką - Dzień Seniora w Łapaniu. Dzięki temu wspólnie mogliśmy uhonorować 

osoby starsze. 

27 stycznia — wziąłem udział w zebraniu sprawozdawczym jednostki OSP KSRG 

Zakrzów za 2023 rok. Byłem również gościem na walnym zebraniu 
sprawozdawczym jednostki OSP Więckowice za 2023 r. 

2 lutego — Uczestniczyłem wspólnie z Dyrektor Gminnego Ośrodka Pomocy 
Społecznej w Wojniczu Panią Agatą Biernacką mieliśmy przyjemność wręczyć 

nagrody uczniom Zespół Szkolno Przedszkolny w Wielkiej Wsi za udział 

w konkursie profilaktycznym plakaty pod hasłem „Jak żyć zdrowo?" 

4 lutego — uczestniczyłem walne zebranie sprawozdawcze w OSP Łukanowice 

podsumowujące rok 2023 i omówil iśmy plan działania na kolejny rok. 

7 lutego — wziąłem udział w wydarzeniu „Babski Comber", który odbył się 

w Centrum Aktywizacji i Opieki Seniorów w Wielkiej Wsi. 

9 lutego - Uczestniczyłem w „Babski Comber" w Więckowicach. Na zaproszenie 
Koło Gospodyń Wiejskich Więckowianki. 

10 lutego — Uczestniczyłem razem z druhami z jednostek OSP z całej Gminy 
Wojnicz, a także Przyjaciółmi i Sympatykami Ochotniczych Straży Pożarnych 

w tegorocznym Balu Strażaka, który odbył się w Łukanowicach. Wydarzeniu 
towarzyszyło wręczenie nagród dla Najlepszych Strażaków roku 2023 jednostek 
z gminy Wojnicz, 
16 lutego— wspólnie z seniorami z naszej gminy uczestniczyłem w wizycie w Izbie 
Regionalnej, która została zorganizowana przez Gminną Bibliotekę Publiczną 
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w Wojniczu w ramach programu „Generacja 6.0" - VI Edycja Fundacji BGK". 
Realizowany jest projekt - „Działajmy razem dla zdrowia, urody i sprawnego 

umysłu po 60-tce", w którym bierze udział prawie 30 czytelników-seniorów 
z Gmiya Wojnicz. 

Tego dnia miałem również przyjemność być w kinie „Wawel" w Wojniczu w 
którym odbył się w finał zimowiska. Z tej okazji miałem przyjemność wręczyć 

dyplomy oraz słodkie upominki wszystkim uczestnikom. W ty roku w zajęciach 

wzięło udział 65 uczestników. 

18 lutego — Uczestniczyłem w 12 Halowy Turniej Piłki Nożnej o Puchar Burmistrza 
Wojnicza. Turniej od kilkunastu lat, cieszy się dużym zainteresowaniem 

Tego dnia w Domu Grodzkim w Wojniczu odbyło się także zebranie 
sprawozdawcze Koła Pszczelarzy w Wojniczu, w którym miałem przyjemność 

uczestniczyć. 

26 lutego — w Tarnowie, wspólnie z Panem Krzysztofem Janem Klęczarem - 
Wojewodą Małopolskim oraz z Panią Joanną Zając - Skarbnik Gminy podpisałem 

umowę na: 
• Remont drogi gminnej w miejscowości Wojnicz - ul. Kąpielowa — 

dofinansowanie w wysokości: 1 315 643,00 zł 

• Przebudowa drogi gminnej w miejscowości Wojnicz - ul. Rolnicza 
— dofinansowanie w wysokości: 1 359 290,00 zł 

Łączne dofinansowanie w wysokości blisko 2,6 mln zł pochodzi z Rządowego 

Funduszu Rozwoju Dróg - edycja 2024. 

W mijającym miesiącu, Gmina Wojnicz pozyskała fundusze na następujące 

zadania: 
• Doposażenie świetlicy wiejskiej w Łukanowicach, gm. Wojnicz 

— 30 000,00 zł 

• Zakup samochodu rozpoznawczo — ratowniczego dla OSP Więckowice 

— 20 000,00 zł 

• Zakup odzieży specjalistycznej dla jednostek OSP z terenu Gminy Wojnicz 
— 15 000,00 zł 

• Zakup i rozdysponowanie kompostowników wśród mieszkańców Gminy 
Wojnicz —33 000,00 zł 
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• Budowa budynku garażowego przy budynku OSP w Dębinie Łętowskiej, 

gmina Wojnicz — Etap I. — 48 000,00 zł 

• Rozbudowa i przebudowa istniejącego boiska rekreacyjnego do siatkówki 
plażowej w miejscowości Grabno— 38 370,00 zł 

W mijającym miesiącu, przygotowane zostały również wnioski o dofinasowanie: 

• Modernizacja — remont drogi dojazdowej do gruntów rolnych Wielka Wieś 

— Milówka 
• Przebudowa drogi wojewódzkiej nr 975 polegająca na budowie chodnika 

wraz z budową i przebudową infrastruktury technicznej w m. Olszyny 
• Zakup samochodu dla OSP Zakrzów 
• Remont konserwatorski drewnianej kapliczki domkowej pw. św. Piotra z 

XVII I wieku w Biadolinach Radłowskich, gmina Wojnicz — Etap I. 

Dziękuję za uwagę. 


